
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Met deze brief informeren wij u over de voortgang van het de 

Evenementenvisie 2022-2025. Onze toezegging was om in 2021 een concept 

beleidskader evenementen aan u voor te leggen. De landelijke maatregelen 

om het coronavirus in te dammen hebben een grote impact op de 

evenementensector. Eén van de uitgangspunten van het nieuwe beleid was dat 

dit in participatie met de samenleving tot stand zou komen. De coronacrisis, 

beperkingen en maatregelen bemoeilijkten het gesprek met de 

evenementensector en inwoners zowel inhoudelijk als praktisch, omdat 

fysieke bijeenkomsten niet mogelijk waren. Aangezien dit noodzakelijk is om 

tot een nieuwe Evenementenvisie te komen, vinden wij het nu niet wenselijk 

om al in 2021 een nieuw beleidskader aan u voor te leggen. Met deze brief 

informeren wij u over de voortgang van het beleidskader tot nu toe, over waar 

wij in de tussentijd aan blijven werken en over de nieuwe planning voor het 

strategische evenementenbeleid.  

 

Coronapandemie 

De evenementensector is één van de zwaarst getroffen sectoren omdat 

evenementen waarbij grote groepen mensen samenkomen als eerste verboden 

werden en nu als laatste weer open gaan. De landelijke coronamaatregelen ten 

aanzien van evenementen houden lang aan en zijn niet goed te voorzien. Het 

uitbreken van de coronacrisis heeft daarmee een zware wissel getrokken op 

de evenementensector. De ‘Unmute us’ protestmarsen in Groningen en 

andere steden met tienduizenden deelnemers laten zien dat het gevoel binnen 

de sector breed het gevoel leeft dat de landelijke politiek organisatoren van 

evenementen en de cultuursector in de steek laat, ook al zijn er 

garantiefondsen. Er is op dit moment veel onduidelijkheid over de toekomst 
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van de evenementensector, bijvoorbeeld als het gaat over de beschikbaarheid 

van zzp’ers en personeel, overlevingskansen van organisaties en de vraag van 

het publiek. Dit bemoeilijkt het gesprek met de Groningse evenementensector 

over hun visie op de toekomst, omdat organisatoren momenteel vooral bezig 

zijn met overleven. Al met al achten wij het op dit moment niet wenselijk om 

nu een langetermijnvisie te ontwikkelen en voor te leggen, als over de korte 

termijn zoveel onbekend is.  

 

Wat hebben we gedaan? 

De ruim 500 evenementen die normaal gesproken plaatsvinden op 

buitenlocaties in alle dorpen en wijken in onze gemeente zijn erg gevarieerd: 

van hardloopwedstrijd en popconcert tot buurtbarbecue, Koningsdag en 

Groningens ontzet. Deze worden georganiseerd door allerlei partijen uit de 

samenleving: stichtingen, verenigingen, culturele organisaties, inwoners, 

bedrijven en professionele evenementenaanbieders. Aangezien evenementen 

een grote sociale en culturele waarde hebben voor inwoners en bezoekers en 

de vrijetijdseconomie een belangrijk onderdeel is van de ontwikkeling van de 

nieuwe gemeente Groningen, vinden we het belangrijk om onze ambities op 

het gebied van evenementen vast te leggen in de Evenementenvisie. Hierbij 

kijken we onder andere naar de toegankelijkheid van evenementen voor 

iedereen, naar de economische en maatschappelijke spin-off, naar de balans 

in de gemeente en naar het vergroten van de duurzaamheid en het verkleinen 

van milieueffecten. 

 

Het proces om tot een nieuwe visie te komen zijn wij in 2020 gestart. Met als 

vertrekpunt het huidige beleid, dat in  2015 is vastgesteld, onderzoeken we 

hoe we als gemeente de maatschappelijke waarde van evenementen kunnen 

vergroten, en de negatieve effecten zoals geluids- en verkeersoverlast kunnen 

verkleinen. Het evenementenbeleid raakt aan allerlei beleidsterreinen, 

waaronder: ruimtelijk, economisch, leefkwaliteit, gebiedsontwikkeling, 

veiligheid, sociaal domein, cultuur- en sportbeleid. Gaandeweg het proces 

hebben we een projectteam samengesteld waarin dit brede palet 

vertegenwoordigd is. Vanuit vier ambities zijn we het gesprek gestart en 

zullen we de visie opbouwen, respectievelijk: Evenementen voor iedereen, 

Evenementen in balans, Groene evenementen en Spin-off evenementen. We 

hebben een focusgroep opgericht voor de evenementenorganisatoren en in 

mei hebben we een brede integrale (online) bijeenkomst georganiseerd die 

veel opleverde voor het nieuwe beleid.  

 

Wat doen we nu? 

Vanuit de beleidsontwikkeling, accountmanagers en vergunningverleners 

voor evenementen werken we continu aan het mogelijk maken van 

evenementen. In de aanloop naar het nieuwe beleid nemen we een aantal 

concrete stappen die passen bij de uitdagingen waar we als gemeente voor 

staan. Hierover willen wij u graag informeren.  
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• Evenementen moeten toegankelijk zijn voor iedereen. We zijn in 

gesprek met de Werkgroep Toegankelijkheid om een Groningse 

leidraad toegankelijke evenementen te realiseren.  

• Focusgroep Evenementenorganisatoren.  

We zijn maandelijks in gesprek met een brede groep evenementen-

organisatoren. In deze Focusgroep bespreken we zaken zoals: 

- Welke coronamaatregelen gelden op dit moment ten aanzien van 

evenementen? 

- Hoe kunnen we kennis over duurzame evenementen delen en 

implementeren, bijvoorbeeld via de vergunning of stimulering?  

- Hoe houden we in de hele gemeente samen de balans tussen rust en 

reuring in de gaten, met name als het gaat om evenementenlocaties?  

- Hoe werken we samen met de provincie en het onderwijs aan het 

verbeteren van evenementen, bijvoorbeeld in verbinding met 

vrijetijdseconomie?   

• Leges 

Tijdens de coronacrisis hebben we de leges voor alle evenementen-

organisatoren kwijtgescholden om hen te ondersteunen bij hogere kosten door 

coronapreventie maatregelen. We hebben de legestarieven naar aanleiding 

van de door de raad aangenomen motie ‘Commerciële evenementen op eigen 

benen’ meer gedifferentieerd naar draagkracht van de omvang van het 

evenement, en daarmee uitvoering gegeven aan de motie. 

• Veiligheid 

Samen met de politie en de Veiligheidsregio Groningen werken we aan een 

leidraad evenementen. De insteek is dat hulpdiensten een specifiek 

multidisciplinair advies leveren voor risicovolle evenementen. Voor 

organisatoren van kleinere evenementen betekent dit dat een soepelere 

procedure doorlopen kan worden en de vergunning sneller verleend wordt. 

• Spin-off 

We voeren een onderzoek uit naar de te verwachten economische spin-off van 

het evenemententerrein Stadspark en betrekken dit in het exploitatiemodel. 

Voor dit onderzoek schakelen we een extern onderzoeksbureau in.  

• Jaarplanning grote evenementen 

De burgemeester heeft de jaarplanning voor grote evenementen (meer dan 

20.000 bezoekers) naar voren gehaald. Deze evenementen kunnen zich nu 

voor 1 mei in het voorafgaande jaar aanmelden om een datum te reserveren, 

in plaats van voor 1 oktober. Dit zorgt ervoor dat we beter kunnen anticiperen 

op grote evenementen in de binnenstad en drafbaan als het gaat om de 

beschikbaarheid van hulpdiensten en de spreiding van evenementen qua 

tijdstip en locatie. Voor de organisatoren is het ook prettig om in een vroeg 

stadium een datum te reserveren, zeker als het gaat om A-artiesten. Alle 

overige grote evenementen met meer dan 2000 bezoekers kunnen conform 

het huidige beleid in de tweede ronde voor 1 oktober een reservering 

indienen. De burgemeester stelt in december de definitieve jaarplanning vast. 
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• Locatieprofielen  

Voor de meest gebruikte evenementenlocaties zijn locatieprofielen opgesteld 

en vastgesteld door de burgemeester gehoord hebbende het college. In het 

profiel worden de kaders voor gebruik van de locaties geregeld, zoals het 

maximum aantal evenementen, geluidsdagen, geluidbelasting. Om ervaren 

overlast verder terug te dringen hebben wij uw raad toegezegd de 

locatieprofielen te herijken. Daarnaast gaan we in het kader van spreiding op 

zoek naar nieuwe locaties.  

 

De locatieprofielen worden gefaseerd herijkt dan wel vastgesteld. We 

beginnen met het nieuwe locatieprofiel Stadspark. Dit is exclusief het 

evenemententerrein Stadspark waarvoor al een locatieprofiel bestaat. 

Uiteraard houden we bij het opstellen van het locatieprofiel Stadspark 

rekening met andere activiteiten in de omgeving, zoals het 

evenemententerrein Stadspark en het Suikerfabriekterrein. Zoals ook 

vastgesteld in de Visie Stadspark is het uitgangspunt dat er alleen ruimte is 

voor evenementen met een geringe impact op de omgeving. Het locatieprofiel 

Stadspark wordt ter participatie voorgelegd aan omwonenden en andere 

belanghebbenden.  

Voor de overige locatieprofielen willen wij de planning laten aansluiten op de 

planning voor het opstellen van het Omgevingsplan. Dit betekent dat de 

huidige locatieprofielen van kracht blijven totdat deze zijn herijkt.  

 

• Motie Tegengaan overlast Stadspark 

We geven daarnaast uitvoering aan de motie Tegengaan overlast Stadspark op 

verschillende manieren. Voor, tijdens en na evenementen nemen we 

maatregelen om overlast tegen te gaan. We informeren uw raad jaarlijks over 

de maatregelen en reacties van omwonenden na afloop van het 

evenementenseizoen. Dit betekent dat u eind 2022 een rapportage over het 

festivalseizoen 2022 kan verwachten.  Daarnaast gaan we in 2022 met geluid- 

en akoestiekexperts onderzoeken of we, ondanks dat we binnen de 

vastgestelde geluidsnormen werken, tot een verdere optimalisatie voor wat 

betreft geluidsproductie kunnen komen. Organisatoren verplichten we om te 

blijven innoveren door het gebruik van de Beste Beschikbare Technieken.  

 

• Evenemententerrein Stadspark 

Wij werken op basis van de besluitvorming op 2 juni jl. verder aan de 

doorontwikkeling van het Evenemententerrein Stadspark. Binnen ‘fase 1’ kan 

het evenemententerrein Stadspark fysiek tijdig op orde worden gebracht voor 

festivalseizoen 2022 (o.a. Guns’n’Roses). Ondertussen werken wij verder aan 

‘fase 2’ waarin wij vóór 1 januari 2022 het exploitatiemodel en publieke 

openstelling van de drafbaan verder uitwerken.  

 

Uitgangspuntennotitie Evenementenvisie 

We leggen in het eerste kwartaal van 2022 een discussienotitie aan u voor met 

de uitgangspunten voor de strategische evenementenvisie. De complete visie 

en beleidsuitvoering 2022-2025 worden in de tweede helft van 2022 aan u 
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voorgelegd door het nieuwe college. Dit biedt de mogelijkheid het nieuwe 

beleid aan te laten sluiten bij het nieuwe collegeakkoord. Wij merken dat er in 

de samenleving en bij organisatoren behoefte is aan evenementenbeleid dat 

zich niet alleen richt op veiligheid of organisatorische randvoorwaarden maar 

ook op het vergroten van de sociale, economische en culturele waarde voor 

inwoners en bezoekers. Dit alles binnen een afgewogen balans tussen rust en 

reuring. Hierover gaan wij de komende maanden breed reacties van inwoners, 

organisatoren en maatschappelijke organisaties ophalen. Deze reacties nemen 

wij mee in een Uitgangspuntennotitie Evenementenvisie. Deze willen wij in 

het eerste kwartaal van 2022 aan u voorleggen.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 


